
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XLI z Sesji w dniu 23 listopada 2021 roku 
Obrady rozpoczęto 23 listopada 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:55 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

 

Sekretarzem obrad została Wiceprzewodnicząca Rady D.Sobocińska. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Uzasadnienie wraz z autopoprawką przedstawił Burmistrz J.Michalski dziękując za pilne zwołanie 

sesji.  

Szczegóły przedstawiła Skarbnik Gminy A.Pałubicka- wydatki w administracji - gmina dostała 

środki w ramach cyfrowej gminy - umowa pewnie niedługo zostanie podpisana, środki będą 

wydatkowane w kolejnym roku, a ten wydatek będzie mógł być zrefundowany. Dodatkowo 

wprowadzamy środki otrzymane z odszkodowania za zniszczenie drona - planujemy zakup nowego 

w tym roku.  

Burmistrz J.Michalski – otrzymaliśmy środki z programu Cyfrowa Gmina w wysokości ponad 500 

tys. złotych i jest możliwość refundowania wydatków, więc chcemy jeszcze w tym roku poczynić 

pewne wydatki. Zakup serwera planowany był na rok następny - zacznie on pracować po remoncie 

urzędu. 

 

Radny Z.Koćko - na co będzie wydane te 165 tys. złotych  

Burmistrz J.Michalski  - 75 tys,złotych zakup serwera, 90 tys. złotych zakup sprzętu 

komputerowego z oprogramowaniem dla pracowników Urzędu. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 



Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, Dorota 

Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Wioletta Przyborowska 

Uchwała nr 327/XLI/2021 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia Stowarzyszenia Samorządów na Rzecz 

Nadwiślańskiego Korytarza Transportowego. 

 

Uzasadnienie do projektu przedstawił Burmistrz J.Michalski- przybliżył temat - projekt wycofany 

został z ostatniej sesji, ponieważ nastąpiły korekty w zapisach uchwały. Odbyło się spotkanie z 

przedstawicielami GDDKIA i w wyniku dyskusji padł pomysł, aby nie ograniczać się tylko do 

modernizacji drogi nr 55, ale podejść do tematu szerzej – utworzyć nowy korytarz transportowy – 

poprzez dopuszczalne korekty w zakresie wytyczenia nowej trasy. Mówi się o zakończeniu trasy na 

Mierzei Wiślanej - dla nas to ważne, z uwagi na usprawnienie ruchu na wjeździe do miasta. 

Przebieg drogi nr 55 to Stolno-Nowy Dwór Gdański, więc być może w przyszłości powstanie nowe 

rozwiązanie komunikacyjne i inny dojazd na Mierzeję Wiślaną. Warto spróbować, bo koszty 

Stowarzyszenia będą niewielkie, a warto lobbować, rozmawiać z politykami.  

 

Radny Z Koćko - skąd to stowarzyszenie będzie pozyskiwać środki?  

 

Burmistrz J.Michalski - nie będzie pozyskiwać, bo nie będzie robić inwestycji tylko naciskać na 

GDDKIA, bo ona jest właścicielem tej drogi.  

 

Radny R. Wójcik - w komitecie założycielskim nie ma Gminy Stegna - czy nie są oni 

zainteresowani? Czy ta formuła jest właściwa? Czy to stowarzyszenia po osiągnięciu celu się 

rozwiąże? 

Burmistrz J.Michalski- samorząd Gminy Stegna chętnie przystąpi jak ono powstanie. Lobbowanie 

jest bardziej polityczne, a stowarzyszenia takie powstają np. stowarzyszenie gmin przy drodze 

krajowej S22. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia stowarzyszenia pn. 

Stowarzyszenie Samorządów na Rzecz Nadwiślańskiego Korytarza Transportowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, Dorota 

Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Wioletta Przyborowska 

Uchwała nr 328/XLI/2021 

5. Sprawy różne. 

 

Radny M.Laskowski - w imieniu m.Solnicy złożył podziękowanie za inwestycje w m.Solnica. 

Poruszył także temat zamkniętego PSZOK-u i braku informacji w tym zakresie.  

Burmistrz J.Michalski - zadanie administrowania PSZOKiem w imieniu gminy wykonuje spółka 

SZOP, nie wiem czy na FB jest taka informacja, jeżeli nie, w trybie pilnym się pojawi.  

 

Radna Gołębiowska- złożyła podziękowanie za budowę chodnika przy ul. Polnej w Marzecinie - 

inwestycja robiona przez Powiat z naszym dofinansowaniem kończy się, ale widzę w projekcie 

budżetu na 2022 rok środki na ten chodnik kontynuacja - w jakiej wielkości te środki będą na 



chodnik? Mieszkańcy są bardzo zadowoleni, zwiększyło się bezpieczeństwo.  

 

Burmistrz – intencje są takie, że Powiat chce 600 tys. złotych, my zaproponowaliśmy w projekcie 

500 tys. złotych, ale budżet nie jest jeszcze uchwalony.  

 

Radny Z.Koćko-ja podziękuję, jak lampa na Chabrowej się zaświeci.  

 

Burmistrz J.Michalski-zapalić się może szybko, ale niekoniecznie szybko legalnie.  

 

Radna D.Sobocińska zwróciła uwagę na rozjeżdżanie dróg gminnych przez samochody terenowe - 

rajdy albo zloty. Drogi są rozjeżdżane i niszczone. Temat potwierdził Przewodniczący Rady 

W.Krawczyk  

 

Burmistrz J.Michalski-pracownicy dostali polecenie sprawdzenia tego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk – planowane są duże koszty zakupu sprzętu 

komputerowego - czy były rozważane zakupy usługi w chmurze – teraz są takie tendencje.  

 

Burmistrz J.Michalski - polska cyfrowa nie ma na celu zakupu sprzętu tylko zwiększenie 

bezpieczeństwa w sieci, więc większość środków będzie przeznaczona na takie zabezpieczanie, ale 

i programy dziedzinowe. Aby była możliwość korzystania z e-Urzędu jest konieczność zakupu 

programów dziedzinowych i zabezpieczenia. Najprostszym jest zakup sprzętu i od tego zaczynamy. 

Jeśli chodzi o kwestię chmury, jest to kuszące, jednak informatycy nie mogli mnie zapewnić, że są 

takie rozwiązania, które pozwalałyby pracować z domu - korzystać z sieci. Oferty korzystania z 

usługi w chmurze pojawiają się i jeżeli taka techniczna możliwość pojawi się, skorzystamy. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W. Krawczyk zamknął obrady 

XLI sesji. 

   

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Dorota Sobocińska                         Wojciech Krawczyk 

 

Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

  


